
Äntwert vum Minister fir Ëmwelt, Klima an Biodiversitéit op d’parlamentaresch Fro n°2412 vum 4. 

Juni 2025 vum éierewäerten Députéierten Här Marc Goergen iwwert “Dragage de l'étang 

"Brakeweier" à Kockelscheuer” 

Firwat setzt d'Verwaltung drop, dass déi Déieren dout gemaach ginn a kënnen net ënnert anere 

Konditioune gehalen an um Liewe gelooss ginn?  

Wéi eng Aarten Déiere ginn hei dout gemaach? 

Wéi ginn dës Déieren dout gemaach? 

Wéi vill Déieren wäerten hei insgesamt dout gemaach ginn? 

D’Geneemegung déi am Kader vum Naturschutzgesetz ausgestallt ginn ass fir d‘Aarbechten um 

Brakeweier schreift vir, datt all Déieren am Virfeld vun dësen Aarbechte musse gefaang ginn an datt 

eenheemesch Aarte mussen ëmgesidelt ginn.  

Zu den invasiven Aarte mécht dës Geneemegung keng Virschrëften. Invasiv Aarten däerfen dem 

Naturschutzgesetz no net ausgesat ginn.   

Lëtzebuerg, den 7. Juli 2025 

(s.) Serge Wilmes 

Minister fir Ëmwelt, Klima an Biodiversitéit 
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